
                                                                                                                                                         

Protokoll fört vid styrelsemöte med Lindesbergs 

Hembygdsförening 2020-02-13 

Plats: Blombergska gården  

Närvarande: Siv Kalmö, Cicki Eriksson, Eva Resare, Tommie Eriksson, Göran 

Karlsson, Mats Andersson, Eva Dahl samt Birgitta Alvarsson.  

Frånvarande: Arne Johnsson, Anders Grimborger, Per-Ivar Åkerlind samt Kjell 

Guldbrand.  

§ 1 Mötet öppnas av ordförande för mötet.   

§ 2 Dagordningen godkänns.  

§ 3 Kassören informerar att dataprogrammet VISMA nu har börjat användas 

till stor belåtenhet. Fler styrelsemedlemmar kan få inloggningen. Eva Resare är 

godkänd av styrelsen att ansvara för kassaintyget. Hyran för lokalen ökar med 

900 kr från och med den 1 mars. Den blir då 5000 kr/ månad.  

§ 4 Vi hade sammanlagt 478 besökare på Vinterspår den 1-2 februari. 

Informationen på ”veporna” var en förbättring, logistiken var smidig. Efterlystes 

bättre information norr och söder om Lindesberg. Fyra nya beställningar på små 

hus. Vi kommer att göra en uppdatering av texten gällande Lindetapeten.  

§ 5 Rapport utav Eva Dahl ifrån Bergslagens frukostträffar i Nora: 

Värdskapsresa den 28/5. Bergslagens familjevecka, v 27. Loppishelg den11-12/7. 

Det kommer att bli ”popup-fönster” i tomma skyltfönster i Örebro.  

§ 6 Kommande program är: ”Kronobruket i Guldsmedshyttan” den 18/3. 

Tommie E. gör en affisch. Den 22/4 ”Bergslagen den centrala utmarken”.  

§ 7 Skoldagarna i Munkhyttan blir tisdagar och torsdagar i maj. Birgitta A 

skickar ut inbjudan till åtta skolor samt en bemanningslista till alla 

medverkande.  

§ 8 Audioguidning, stadsvandring i Lindesberg: Ansökan om bidrag har 

avslagits utav Sparbanksstiftelsen. Vi fortsätter att söka finansiär, men börjar 

ändå planera för projektet. Vi har kontakt och har fått offert av företaget Vium 

AB.  



§ 9 LindeDagen den 13 maj.  Arbetsgrupp bestående utav Cicki E, Göran K 

Tommie E Birgitta A och Per-Ivar Å (?) är tillsatt. 

§ 10 Sommaren 2020 blir det ett samarbete/ skådespel mellan olika föreningar. 

”Kungsgatan från kyrkan till norra kyrkogården”. 

§ 11 Den 14/2 blir det gräsmattearbete vid skolväggen i Munkhyttan. Vi 

planerar också ett knytkalas, i början av juni, i Munkhyttans skola. 

§ 12 Övriga frågor:  

Enkät från Myndigheten för Kulturanalys. Siv K ansvarar.  

Tack från Anders G och Sonjas barn framfördes.  

Styrelsen tillstyrker att utnämna Ingrid Nordmark till hedersmedlem.  

Rapport utav Siv K som varit på arkivkurs.  

Inköp utav kaffebryggare och våffeljärn till Munkhyttan. Kaffebryggare är också 

inköpt till lokalen, Kungsgatan 48.  

Tommie E har tillverkat etiketter till våra gåvor.  

Upprop om Kulturarvet som vi ansluter oss till.  

Göran K tar kontakt med ”Uffen” angående ansökan om bidrag.  

§ 13. Ordförande avslutar mötet klockan 17.10.  

 Tack till Cicki för goda kaffelängder och alla hjärtansdag kakor. Nästa 

styrelsemöte är torsdagen den 19/3 kl. 15.00. AU möte måndagen den 16/3 kl. 

11.00. 

 

 

 Vid protokollet Birgitta Alvarsson  Justeras Göran Karlsson 

 


